
Protokół Nr  7/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  25 czerwca 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2011 Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zgody na dokonanie przez Burmistrza darowizny między Miastem Białogard a Skarbem 
Państwa niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu  przyznawania nagród dla nauczycieli 
szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków specjalnego 
funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze, 
tworzonego w budżecie Miasta, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 
budżetowych,  

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
e) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
4 (jednogłośnie).   

 
Ad 2 

 Komisja rozpatrując analizę działalności finansowo – rzeczowej za rok 2011 Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej dodatkowo rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie 
w roku 2011, który przedstawiła Adrianna Narkun, p.o. dyrektora MOPS. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał o opiekę nad osobami całkowicie ubezwłasnowolnionymi i nieletnimi? 
p.o. Dyrektora – odpowiedziała, że to jest uzależnione od wyroku sądu, gdzie wyznaczany jest 

opiekun prawny. Sąd w zależności od dochodów wyznacza odpłatność dla opiekuna 
prawnego. Obecnie najwyższa kwota wynosi 400 zł miesięcznie. 

S.Purol – w nawiązaniu do 12 osób skierowanych do DPS pytał dlaczego jedna osoba nie 
została skierowana? Jak Dyrektor widzi rozwiązanie tego problemu? Dlaczego kolejka się 
wydłuża? 

p.o. Dyrektora - odpowiedziała, że w tym zakresie jest ograniczona pomoc. Ponadto w 2012 
roku zostały podwyższone stawki za pobyt takich osób. To spowodowało, że środki są 
ograniczone. Ponadto zwiększa się ilość osób schorowanych, które kierowane są do DPS. 
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Są to osoby leżące a świadczone usługi z MOPS nie zabezpieczają potrzeb podopiecznych, 
gdyż potrzebują całodobowej opieki medycznej. 

Z.Jonko – pytał kto świadczy usługi dla osób niepełnosprawnych? 
p.o. Dyrektora – odpowiedziała, że pedagodzy zatrudnieni przez MOPS, chodzi o zaburzenia 

psychiczne. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) zgody na dokonanie przez Burmistrza darowizny między Miastem Białogard a Skarbem 
Państwa niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – powiedział, żeby przekazywać grunty z całym dobrodziejstwem. 
W.Czurko – zgłosił, aby w umowie darowizny zawrzeć sformułowanie, że w przypadku 

niezabudowania w ciągu 10 lat działka wraca do właściciela. 
S.Purol – stwierdził, że to Policja wystąpiła do Miasta z konkretnym zamiarem. 
Burmistrz – odpowiedział, że trwało to długo i dopiero są dokumenty. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu  przyznawania nagród dla nauczycieli 

szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków specjalnego 
funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze, 
tworzonego w budżecie Miasta, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – prosił, aby był wpływ ze strony Miasta na nagrody dla nauczycieli, by były 

wysyłane wnioski do Kuratora Oświaty i Ministra Edukacji. Radny przytoczył przykre 
doświadczenie z obchodów wojewódzkich Dnia Nauczyciela w MDK, gdzie nie było 
żadnych wniosków o takie nagrody. 

Burmistrz – odpowiedział, że obchody były poza samorządem. Należy o tym przypomnieć 
dyrektorom. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 

budżetowych,  
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o dotację dla BZN zwiększoną o 545 tys. zł, skąd taki przypływ gotówki? To 

duża kwota. Radny pytał czy to pozwoli na zmniejszenie zadłużenia w stosunku do 
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wspólnot? Ponadto Radny podniósł potrzebę wyrównania lewej strony chodnika przy ul. 
Moniuszki poprzez wylanie 3 cm asfaltu.  

Skarbnik – odpowiedziała, że dotacja jest w związku z tym, iż zmieniła się ilość rowów na 26 
tys. m2. Dyrektor nie może przeznaczyć tych środków na zmniejszenie zaległości wobec 
wspólnot, gdyż musiałby dysponować dotacją na utrzymanie budynków i lokali 
komunalnych. To należy wydać celowo. 
 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – stwierdził, że w § 15 kwota wzrasta o 1,5 mln zł. Radny pytał czym spowodowana 

jest taka zmiana zapisu? 
Skarbnik – odpowiedziała, że Szpital Powiatowy wystąpił z prośbą o poręczenie kredytu na 

kwotę 1,5 mln zł. 
W.Czurko – pytał czego dotyczy kredyt? 
Burmistrz – odpowiedział, że na bieżące utrzymanie. 
W.Czurko – stwierdził, że Szpital poszukuje pielęgniarek i będą następne zatrudnienia. 
Skarbnik – odpowiedziała, że kwotę 2 mln 800 tys. zł w ubr. poręczał Powiat. 
Z.Jonko – poruszył sprawę przebudowy zadaszenia boiska przy ul. Moniuszki. Prośba, aby 

dopisać kilka tysięcy zł na zadaszenie.  
Skarbnik – stwierdziła, że to nie było ujęte w projekcie i nie można tego dodatkowo ujmować.   
Burmistrz – powiedział, że planuje to zadanie w 2013 r. 
B.Stanczewski – stwierdził, że inwestujemy środki w stadion a szkolenia dzieci i młodzieży nie 

ma. Radny uważa, że należy przygotować projekt, aby przekształcić obiekt przy ul. 
Moniuszki w schronisko młodzieżowe, by stworzyć Młodzieżowy Ośrodek Sportu. Powiat 
odchodzi od mini internatu przy Domu Dziecka. Miasto zostaje bez miejsca, gdzie uczniowie 
dojeżdżający mogliby się uczyć. Szkoła w Tychowie posiada internat. Na tegorocznej 
spartakiadzie młodzieży Białogard nie zdobył żadnego medalu. W ubr. Radny został 
Prezesem Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego i będzie zabiegał w tym temacie. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
e) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
 
Ad 4 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
T.Szwed – zgłosił propozycję, aby wybudować parking na terenie naprzeciw szpitala przy ul. 

Chopina. 
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Burmistrz – odpowiedział, że to teren Miasta, ale jest parking w kierunku jak się jedzie do 
spalarni. Należy sprawdzić co jest w planie zagospodarowania przestrzennego w tym 
miejscu. 

Z.Jonko – proponował, aby w przyszłorocznym budżecie zaplanować środki na budowę 
kolumbarium. 

W.Czurko – stwierdził, że z tym wnioskiem powinien się zwrócić Dyrektor BZN. 
Z.Jonko – pytał co z miejscami w przedszkolach, bo ok. 96 miejsc brakuje? 
Burmistrz – odpowiedział, że lepiej dołożyć 200 zł do miejsca w niepublicznych przedszkolach 

niż  dodatkowo budować. Często jest tak, że rodzice rezygnują z przedszkoli, bo dzieci nie 
chcą chodzić. Burmistrz pytał Radnych czy popierają działanie, aby wesprzeć przedszkola 
niepubliczne? 

S.Purol – pytał jaka jest procedura przyjmowania do mieszkań komunalnych? 
Burmistrz – odpowiedział, że kryterium jest zostawienie mieszkania większego, tj. chodzi o 

zamianę.  
 
 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.55 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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